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Uppdrag	från	årsmötet		

2020	
Vid årsmötet 2020 meddelade styrelsen att man hade för avsikt att lämna ett konkret förslag till nästa årsmöte 
(2021) om hur föreningen ska fortsätta och gå vidare. Styrelsen fick då också ett uppdrag att ta reda på hur det 
fungerar på andra stiftsgårdar med vänföreningar. (2020-03-08 § 17)  

2021	
Styrelsen lämnade en redogörelse vid årsmötet 2021, då hela världen präglats av Corona-pandemin, och fick då 
följande fortsatta uppdrag (§16 2 maj 2021) 

	
Mötet	beslutade	enligt	förslag	att	
●	Ge	styrelsen	fortsatt	uppdrag	att	till	årsmötet	2022	komma	med	förslag	till	hur	och	om	föreningen	ska	
kunna	fortsätta.	
●	Komplettera	underlaget	med	hur	andra	vänföreningarna	(Rättvik	och	Stjärnholm	som	har	
vänföreningar)	jobbar.  

2022	
Vid årsmötet 2022 -04-24 §1 & §16 redovisade styrelsen sammanställningen med andra vänföreningar samt hur 
det gått med uppdraget så långt. Vänföreningens styrelse hade fortsatt sitt uppdrag att i dialog med Åh-styrelsen 
och Åh –ledningen för att hitta fram till föreningens roll och sätt att arbeta för att stödja och främja 
verksamheten på Åh. Styrelsen kände att uppdraget inte var klart och ville få ytterligare ett år på sig. 

2023	
Dialogen med Åh-ledningen som påbörjades under 2022 och fortsatte under 2023. Styrelsen redovisade vid 
årsmötet 2023-04-23 §16 hur samtalen gått med stiftsgårdspräst Louise Sjölund som fått Åh-styrelsens uppdrag 
att föra samtalen med Åh-vännerna. Corona-pandemin hade släppt. Verksamheten på gården var igång. Det 
fanns en ny stiftsgårdspräst och en ny stiftsgårdsföreståndare att föra tydliga samtal med och som hade idéer om 
ett samarbete. Styrelsen bad årsmötet om ytterligare ett år för samtal. 

2024	
Det är 10 år sedan föreningen Åh-vännerna bildades. Syftesparagrafen som vid det konstituerande mötet 2014 
beslutade är samma fortfarande: 

	
Föreningen	ska	uppfylla	sitt	ändamål	bland	annat	genom	att	

● sprida	kännedom	om	Åh	stiftsgård	bland	såväl	sina	medlemmar	som	till	andra	grupper,	
● aktivt	medverka	till	att	verksamheten	på	Åh	utvecklas,	samt	
● bidra	ekonomiskt	till	särskilda	insatser,	speciellt	för	barn	och	ungdomar.	

	
Föreningen	ska	verka	i	enlighet	med	Stiftelsen	Åh	stiftsgårds	ändamål	och	eftersträva	ett	gott	samarbete	
med	dess	styrelse.	
	

Efter årsmötet 2023 redogjorde styrelsen på sin blogg/webbsida (https://ahvanner.se/2023/04/25/arsmote-23-
april-2023/ ) så här: 
”Föreningen för fortlöpande en dialog med Åh:s styrelse och ledning om hur vi bäst kan stödja Åh, där 
förhoppningen är att skapa kontakt mellan "alla tiders Åhianer" bland annat via Facebookgruppen Åhianer, vara 
ett nätverk för volontärsmedverkan på Åh och att föreningen och våra medlemmar kan vara ambassadörer för 
Åh.” 
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2	olika	vägar	att	gå	
Styrelsen ser att det finns olika två vägar att gå: 
 

1. Anledningen till att Åh-vännerna startade var engagemanget efter nerläggningshotet 2014. Åh-vännerna 
skulle finnas där som en bas ifall något liknande återigen skulle hota gården. Men intresset för Åh-
vännerna svalnade snabbt efter att nerläggningshotet var avvärjt. Och syftet att sprida kunskap och 
medverka till verksamhet är svår att göra utan en tydlig koppling eller avgränsning från Åh-styrelsens 
uppdrag.  

Med anledning av detta föreslår Åh-vännernas styrelse att föreningen avslutas enligt stadgarna. 
 

2. Anledningen till att Åh-vännerna startade var engagemanget efter nerläggningshotet. Åh-vännerna 
skulle finnas där som en bas ifall något liknande återigen skulle hota gården. Nu finns det en 
föreståndare och en stiftsgårdspräst som ser Åh-vännerna som en resurs. Genom att ta ansvar för att 
genom olika jubileer för tidigare konfirmander så kan det byggas upp en så kallad kontaktbas och 
kanske få fler att få upp ögonen för Åh stiftsgård och dess verksamhet. Ett projekt/försök på tre år med 
att göra olika jubileer bör starta och ev utvärderas för vidare utveckling. Detta ligger också inom ramen 
för Åh-vännernas syftesparagraf. 

 
Med anledning av detta föreslår Åh-vännernas styrelse att föreningen fortsätter sitt arbete. 
Att det i styrelsen ska adjungeras (föreståndare/präst/styrelseledamot) 
Att ett tydligt uppdrag och plan görs för att genomföra jubileer med tidigare konfirmander. 

Förslag	
Styrelsen har diskuterat frågan i flera år och stött och blött föreningens framtid och uppgift.  
 
Styrelsen vill till årsmötet 2024 lägga fram förslaget att föreningen ska fortsätta enligt förslag 2 ovan.  
● Att det ska bli ett projekt under tre år tillsammans med Åh-styrelsen för att utveckla en alumi-

verksamhet och utveckla jubileer och möjligheter till Åh-tervändardagar. 
● Att till Åh-vännerna adjungera någon från Åh-styrelsen för att få en bättre koppling och planering.  
● Att projektet utvärderas och att det därefter tas ett nytt beslut om Åh-vännernas fortsättning.  
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ordförande Åh stiftsgårds vänner  
	


